
Szám: I/19-21/2023. 

 

J e g y z ő k ö n y v 
 

 

Készült: A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

2023. október 3-án (kedden) 8.00 órakor megtartott rendkívüli üléséről 

 

Helye:  Tatai Közös Önkormányzati Hivatal hivatali helyisége  

(Tata, Kossuth tér 1.  Martyn terem) 

 

Jelen vannak:   
Schmidt Mónika a Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

Dr. Schmidtmayer Richárd a Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat 

elnökhelyettese 

Stegmayer György a Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat képviselője 

 

 

Az ülésre meghívottak: 

Michl József Tata Város polgármestere 

dr. Horváth József, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

dr. Lantai Éva Tatai Közös Önkormányzati Hivatal aljegyző  

dr. Korencsi Melinda Tatai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzői kabinetvezető 

 Fojtek Henriette Mária Tatai Közös Önkormányzati Hivatal Adó- és pénzügyi iroda 

ügyintéző 

Dankó Anikó Tatai Közös Önkormányzati Hivatal szervezési ügyintéző 

Szendi Krisztián Tatai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőkönyvvezető 

 

Az ülésen jelen vannak a mellékelt jelenléti ív szerinti személyek.  

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke köszönti az ülésen megjelenteket. 

Megállapítja, hogy az ülésen a képviselő-testület teljes létszámban jelen van, 3 fővel 

határozatképesek. Az ülést 8.10-kor megnyitja. 

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Stegmayer György képviselőt. Kéri, aki a jegyzőkönyv-

hitelesítő személyével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Javasolja a következő döntés meghozatalát: 

 

A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2023. október 3-i nemzetiségi 

önkormányzati ülésről készült jegyzőkönyv-hitelesítőjének Stegmayer Györgyöt, a nemzetiségi 

önkormányzat képviselőjét bízza meg. 

 

A javaslatot a testület jelenlévő 3 tagja, egyhangú, 3 igen szavazattal elfogadja, és a következő 

határozatot hozza: 

 

Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

53/2023. (X.3.) határozata 

 

a 2023. október 3-i ülésről készült jegyzőkönyv hitelesítőjének kijelöléséről 
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A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2023. október 3-i nemzetiségi 

önkormányzati ülésről készült jegyzőkönyv-hitelesítőjének Stegmayer Györgyöt, a nemzetiségi 

önkormányzat képviselőjét bízza meg. 

 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke ismerteti a meghívó szerinti napirendi 

pontot. Kéri az egyebek napirendi pontot vegyék fel a napirendek közé. Javaslatot tesz a 

napirend elfogadására az I/19-19/2023. számú meghívó szerint, valamint az elhangzott 

kiegészítéssel. 

 

A javaslatot a testület jelenlévő 3 tagja, egyhangú, 3 igen szavazattal elfogadja, és a következő 

határozatot hozza: 

 

Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

54/2023. (X.3.) határozata 

 

a 2023. október 3-i német nemzetiségi ülésen tárgyalandó napirendi pontok 

meghatározásáról 

 

A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a mai ülésén az alábbi 

napirendeket tárgyalja: 

 

Napirend: 

 

1. Az agostyáni kultúrház működése 

Előterjesztő: Schmidt Mónika elnök 

 

2.  Egyebek 

 

 

 

1. N a p i r e n d i pont: 

 

Az agostyáni kultúrház működése 

Előterjesztő: Schmidt Mónika elnök 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke ismerteti a napirendi pontot. 

Elmondja, néhány hete kaptak egy e-mail-t a kultúrház bérlőjétől, Baranyai Andrástól a Texas 

Line Dance Kft. ügyvezetőjétől, amelyben leírta, hogy szeretné megszűntetni a bérleti 

viszonyát. Leírta az indokokat, okokat, amelyeket elfogadnak, megértettek. A további 

telefonos, e-mail-es egyeztetések alapján úgy döntöttek, hogy közös megegyezéssel fogják ezt 

a szerződést megszűntetni, amelynek a tervezetét az előterjesztés tartalmazza. Az időpontok 

nincsenek benne lefixálva, ezek most kerülnek egyeztetésre. Abban is megegyeztek, hogy a 

lehető legrövidebb úton szeretnék az egész eljárást véghezvinni. Megkérdezi, a Texas Line 

Dance Kft. ügyvezetőjét és a képviselő-testület tagjait, hogy van-e valamilyen észrevételük a 

szerződéstervezettel kapcsolatban vagy szeretnék-e kiegészíteni az elhangzottakat. 

 

Baranyai András Roland, a Texas Line Dance Kft. ügyvezetője elmondja, nincs 

hozzáfűznivalója.  
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Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke megállapítja, hogy nincs hozzászólás. 

Elmondja, megbeszélték telefonon, hogy szabjanak egy határidőt, hogy be lehessen fejezni a 

kiürítést, a saját dolgaik elszállítását. Ismerteti, hogy a bérleti szerződésben úgy szerepelt, 

kifestve, tisztán adják vissza az épületet, de a kifestéstől eltekintenek. Kéri, hogy úgy adják át 

az épületet, hogy oda be lehessen menni és használatba lehessen venni azt. A közöttük lévő 

szerződés megszüntetését egyéb tekintetben az előttük lévő szerződéstervezet szerinti 

feltételekkel szeretnék megszüntetni. 

A határidőknél meg kell határozni, hogy mikor tudják aláírni a szerződést. Érdeklődik, milyen 

időpont a megfelelő. 

 

Bognár Diána, a Texas Line Dance Kft. részéről elmondja, a jövő hét végére ki tudnak 

pakolni, de a székhely áthelyezéséről, még várják a dokumentumokat. 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke érdeklődik dr. Lantai Éva aljegyzőtől, 

a szerződés felbontásának feltétele-e a székhely áthelyezése.  

 

dr. Lantai Éva aljegyző ismerteti, úgy fogalmaztak, hogy kezdeményezi a székhely 

áthelyezését, tehát nem a cégbírósági döntésnek kell addigra meglennie. 

 

Bognár Diána, a Texas Line Dance Kft. részéről elmondja, ezt elindították és a kft. által 

bérelt másik telephely tulajdonosától várják most a hozzájáruló aláírást, amely remélhetőleg 

ezen a héten megtörténik. Ezt követően indulhat meg a cégbírósági eljárás. 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke érdeklődik, akár a mai napon is alá 

tudják írni a felmondási szerződést.  

 

dr. Lantai Éva aljegyző elmondja, igen. A megszüntetés dátuma pedig egy közösen 

megbeszélt időpont lehet. 

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese hozzáteszi, 

szerencsés lenne, ha október 10-e szerepelne, mert október 12. egy fordulónap egy pályázat 

esetében. 

 

Bognár Diána, a Texas Line Dance Kft. részéről elmondja, számukra is megfelelő az időpont. 

 

dr. Lantai Éva aljegyző elmondja, a szerződés aláírása október 3., a 2. pontban október 10-én 

szűnteti meg. 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke javasolja, hogy a teljes kiürítés 

időpontja október 13-a legyen.  

 

Baranyai András Roland, a Texas Line Dance Kft. ügyvezetője úgy gondolja, 2023. október 

13-a megfelelő.  

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke az átadás-átvétel időpontjában meg 

kell egyezniük, melynek során az óraállásokat is rögzíteniük kell.  

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese hozzáteszi, 

szerencsés lenne, ha nem a Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat venné vissza az órákat és 

aztán továbbadja, hanem egyből a következő bérlő vehetné át. 
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Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke megjegyzi, tehát mindhárom félnek 

jelen kell lennie. Véleménye szerint ne bérlőnek nevezzék, hanem használatba vevőnek. Úgy 

véli, hogy a bérlés esetén pénzmozgás feltételezhető, de itt nincs. Érdeklődik, jövő pénteken 

mely időpont lenne a megfelelő mindenki számára. 

 

Baranyai András Roland, a Texas Line Dance Kft. ügyvezetője javasolja, hogy délutáni 

időpontban állapodjanak meg, így a 16:00 órára tesz javaslatot.  

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke úgy látja, hogy ez mindeni számára 

megfelelő időpont. Jelzi, hogy a napirend Texas Linde Dance Kft-t érintő részét akkor 

megbeszélték, ezt követően a használatba vételre vonatkozó tárgyalására kerülne sor. 

 

Dr. Lantai Éva aljegyző javasolja, hogy tartsanak egy rövid szünetet, addig az egyeztetésre 

került részek a szerződéstervezeten átvezetésre kerülnek és így alá is tudják írni azt.  

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke megköszöni a javaslatot. A szünet 

előtt még kéri, hogy fogadják el az I/19-20/2023. számú előterjesztés szerinti határozati 

javaslatot, az elhangzott kiegészítéssel, 

 

Az agostyáni kultúrház bérleti szerződésének közös megegyezéssel történő megszüntetéséről 

szóló javaslatot a testület jelenlévő 3 tagja, egyhangú, 3 igen szavazattal elfogadja, és a 

következő határozatot hozza: 

 

Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

55/2023. (X.3.) határozata 

 

az agostyáni kultúrház bérleti szerződésének közös megegyezéssel történő 

megszüntetéséről 

 

A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

1. a TEXAS LINE DANCE Kft.-vel a 40/2019.(IX.27.) határozata alapján  

2019. december 19-én megkötött határozott időre szóló bérleti szerződést közös 

megegyezéssel megszüntetik 2023. október 10. napján,  

 

2. felhatalmazza az elnököt az I/19-20/2023. számú előterjesztés 1. melléklete szerinti 

bérleti szerződés megszüntetésére vonatkozó megállapodás aláírására, a szükséges 

nyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő:  2023. október 31. 

Felelős:      Schmidt Mónika elnök, 

 

 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke szünetet rendel el 8:20 órakor. 

 

8:30-tól, folytatódik a Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testületének ülése.  
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A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat és a Texas Line Dance Kft. részéről aláírásra kerül 

a bérleti szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetése, mely a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi. 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke megköszöni az eddigi munkát és hogy 

fenntartották a kultúrházat, gondját viselték a háznak, mert tudják, hogy nehéz idők voltak a 

„covid” járvány és más tényezők kapcsán is, amely nem tette könnyebbé a dolgot. 

 

Baranyai András Roland, a Texas Line Dance Kft. ügyvezetője megköszöni a lehetőséget. 

 

 

A Texas Line Dance Kft. részéről megjelentek elhagyják az üléstermet. 

 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke köszönti az Agostyánért Egyesület 

részéről megjelenteket, Szabó Csabát, az egyesület elnökét és Fohner Zsoltot az egyesület 

gazdasági vezetőjét. Elmondja, újra megkereste a Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzatot 

az Agostyánért Egyesület, hogy szívesen használatba vennék az agostyáni kultúrházat. Az 

önkormányzat mindig partner volt, hogy segítse az Agostyánért Egyesületet, mivel az egyesület 

céljai között szerepel többek között a nemzetiségi kultúra és hagyomány őrzés és - ápolás. 

Szeretnék, ha létre tudna jönni ez a megegyezés az egyesülettel. Elmondja, természetesen 

térítésmentesen szeretnék odaadni a kultúrházat legkevesebb öt évre. 

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese hozzáteszi, a 

szerződés határozatlan időre szólna, de szerepelne benne, hogy legalább 5 év, hogy a későbbi 

pályázatoknál ez ne okozzon majd gondot, de ha szükséges lehet ezt módosítani. Kéri az az 

egyesület részéről megjelenteket, olvassák át a szerződéstervezetét. Úgy véli, hogy ezen keretek 

mentén tud jól együttműködni a két szervezet a közös cél irányába. 

 

 

A felek közösen áttekintik az előterjesztés mellékletét képező használati szerződést. 

 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke tájékoztatja az egyesület elnökét, 

hogy úgy beszélték meg a Texas Line Dance Kft. ügyvezetőjével, hogy a 2023. október 13-án 

16:00 órakor lesz az ingatlan átadása, ahol meg kellene jelennie az Agostyánért Egyesületnek 

is, hogy közüzemi óraleolvasása, átadása is megvalósulhasson. 

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese kiegészítésként 

elmondja, hogy az egyesület október 11. napjától köthető meg az épület használatára vonatkozó 

szerződés. 

 

Szabó Csaba, az Agostyánért Egyesület elnöke ismerteti, beszélt a közüzemi szolgáltatókkal 

(villany, víz) és azt a tájékoztatást kapta, hogy az lenne a legegyszerűbb, ha a tulajdonossal 

közösen mennének be az óraátírás ügyében. 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke érdeklődik, hogy az áttekintett 

használati szerződéshez van-e egyéb javaslat, kiegészítés. 

 

dr. Lantai Éva aljegyző kiegészítésként hozzáteszi, hogy a szerződés a mai napon aláírható, 
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azaz 2023. október 3-án. 

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese elmondja, hogy 

és 2023. október 11-től már él a szerződés, ezt követően tényleges használatba pedig 2023. 

október 13. napjától vehetik az épületet. 

 

dr. Lantai Éva aljegyző a szerződés kapcsán érdeklődik, hogy a felek a használati szerződést 

határozatlan időre, de legalább 5 év időtartamra, 2028. december 31. határidő megfelelő-e. 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke egyetért. Kéri, hogy fogadják el az 

I/19-20/2023. számú előterjesztés szerinti határozati javaslatot, az elhangzott kiegészítéssel, 

 

Az agostyáni kultúrház használatáról szóló javaslatot a testület jelenlévő 3 tagja, egyhangú, 3 

igen szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 

 

Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

56/2023. (X.3.) határozata 

 

az agostyáni kultúrház használatáról 

 

A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. az agostyáni kultúrházat, a tata 10089 hrsz-ú, kivett kultúrház megnevezésű ingatlant a 

tatai és agostyáni német nemzetiségi hagyományok megőrzésére, a német nemzetiségi 

kultúra megismertetésére vonatkozó tevékenységek segítése érdekében az Agostyánért 

Egyesület részére 2023. október 11. napjától határozatlan időre, de legalább  

2028. december 31-ig térítésmentesen használatába adja, 

 

2. felhatalmazza az elnököt az I/19-20/2023. számú előterjesztés 2. melléklete szerinti 

használati szerződés aláírására, és a szükséges nyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: 2023. október 31. 

Felelős:     Schmidt Mónika elnök 

 

 

Az aláírt használati szerződés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

 

 

 

2. napirendi pont 

Egyebek 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke ismerteti, hogy az Agostyánért 

Egyesület a jövő hét végén megrendezésre kerülő „Sváb Dallamok, Sváb Ízek” rendezvényéhez 

szeretne támogatást kérni az önkormányzattól. A tavalyi évben 400 E Ft-tal támogatták az 

egyesületet, amelynek az elszámolása idén megtörtént. Az idei évben még nem adtak be 

kérelmet az egyesület részéről. Az egyesület támogatására a költségvetésükből a korábban 

lekötött összegekből fennmaradó, illetve a meg nem tartott eseményekből megmaradt 

összegekből tudnak átcsoportosítani. Javasolja, hogy az Agostyánért Egyesület 2023-as még 

hátralévő nemzetiségi kötődésű programjait támogassák 200 E Ft-tal. Kéri a képviselő-testület 
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tagjaitól, hogy határozattal fogadják el az elhangzott beszámolót. 

 

A javaslatot a testület jelenlévő 3 tagja, egyhangú, 3 igen szavazattal elfogadja, és a következő 

határozatot hozza: 

 

Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

57/2023. (X.3.) határozata 

 

az Agostyánért Egyesület 2023. évi programjainak támogatásáról 

 

A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a német nemzetiségi 

hagyományőrzés, valamint a helyi nemzetiségi közösségi önszerveződés elősegítése, a 

közösségi élet fejlesztése érdekében az Agostyánért Egyesület 2023. évi német nemzetiségi 

hagyományokat és a kulturális örökség ápolását célzó programjainak megvalósítását  

200.000,- Ft-tal támogatja a 2023. évi költségvetésének terhére. 

 

Határidő: 2024. január 31. 

Felelős:    Schmidt Mónika elnök 

 

 

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese érdeklődik, az 

idei évben az Idősek Napja rendezvényt dr. Varga András képviselő vagy az Agostyánért 

Egyesület szervezi-e. 

 

Szabó Csaba, az Agostyánért Egyesület elnöke elmondja, nem tudja, még nem egyeztettek 

róla. 

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese tájékoztatja a 

jelenlévőket, hogy a múlt héten volt az agostyáni kultúrház jövőjéről folyó egyeztetés, amelyen 

Berczelly Attila, a Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. ügyvezetője, Szabó Csaba, az Agostyánért 

Egyesület elnöke, Michl József, Tata Város Polgármestere és a Tatai Német Nemzetiségi 

Önkormányzat elnöke és elnökhelyettese vett részt. A két ingatlan közös jövőbeni 

együttműködésének a kereteit beszélték át, amely szükséges lehet a fejlesztések irányába. A 

megbeszélés egy szorosabb együttműködést eredményezett a megjelent felek között. 

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke hozzáteszi a megbeszélés célja, hogy 

biztosítva lássák, hogy továbbra is működőképes maradhat ez az ingatlan. 

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese úgy gondolja, a 

megbeszélés azért is fontos volt, hogy az ingatlannal kapcsolatos jövőbeni elképzelések 

mindegyik fél részéről tisztázva lettek. 

 

Szabó Csaba, az Agostyánért Egyesület elnöke véleménye szerint is csak egy egységként 

lehet ezt kezelni a jövőben.  

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese elmondja, a 

pályázati pénzek elérésében nagy segítséget nyújt, hogy a városi önkormányzatnak és a német 

önkormányzatnak van tulajdonjoga, illetve egy nemzetiségi egyesület is működik a területen, 

valamint a városnak egy nonprofit kft-je. tehát sokkal szélesebb alapon lehet elindulni a közös 
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célok megvalósítása érdekében, amely a városrész lakóinak - reményeik szerint - nagyobb 

elégedettségét fogja elérni.   

 

Schmidt Mónika, a nemzetiségi önkormányzat elnöke kéri, hogy a beszámoló elfogadásáról 

hozzanak akkor döntést az elhangzott javaslat szerint. 

 

A javaslatot a testület jelenlévő 3 tagja, egyhangú, 3 igen szavazattal elfogadja, és a következő 

határozatot hozza: 

 

Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

58/2023. (X.3.) határozata 

 

Beszámoló elfogadásáról 

 

A Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Dr. Schmidtmayer 

Richárd elnökhelyettes beszámolóját az Agostyáni Kultúrház jövőbeni fejlesztésével 

kapcsolatban.  

 

Határidő:  2023. október 3. 

Felelős:     Schmidt Mónika elnök 

 

 

dr. Lantai Éva aljegyző tájékoztatásul elmondja, várhatóan 2024. június 9. napjára fogja kiírni 

a Köztársasági elnök az önkormányzati választást, valamint ezt követően a Nemzeti Választási 

Bizottság a nemzetiségi önkormányzati választásokat. Tata, beleértve Agostyánt, a nemzetiségi 

választás kiírásának megfelel, mert jelenleg is működő nemzetiségi önkormányzata van, illetve 

legalább 20 fő biztosan németnek vallotta magát. Felhívja a figyelmet, hogy a nemzetiségi 

önkormányzat képviselő-testületének a létszáma egy másik számtól is függ, attól, hogy hány 

szavazó vallja magát németnek. Erre folyamatosan bejelentkezhetnek a szavazók és kérhetik a 

német nemzetiségként való nyilvántartását a helyi választási irodától. Önmagában elég, ha csak 

németnek vallják magukat, azt a szavazók külön eldönthetik, hogy kérik-e ennek kiterjesztését 

az országgyűlési választásra vagy sem. Ha nem kérik, akkor a nemzetiségi önkormányzati 

választáson németként vesznek részt, tehát nem csak egyéni választókerületi képviselőre és 

polgármesterre, valamint megyei közgyűlésre szavaznak, hanem szavaznak a német 

önkormányzati választásra is. Tehát mindkettőre. Ha az országgyűlési választásra is kérik a 

kiterjesztést, akkor a nemzetiségi listára szavazhatnak. Ha nem kérik, akkor az országos listára 

tudnak szavazni. 

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese úgy tudja, a 

strasbourgi bíróságnál ezt megtámadták és újragondolásra javasolták.   

 

dr. Lantai Éva aljegyző megjegyzi, mindenképpen szükséges lenne, hogy minél többen 

németnek vallják magukat.  

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese érdeklődik, 

hivatalosan mikor kapják meg a névjegyzéket.  

 

dr. Lantai Éva aljegyző elmondja, a választás kitűzését követően.  

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese érdeklődik, 
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elvileg az állampolgár le tudja kérni a saját adatait a Nemzeti Választási Iroda honlapján 

keresztül. 

 

dr. Lantai Éva aljegyző elmondja, ha a valasztas.hu oldalon ügyfélkapuval bejelentkezik 

valaki, akkor a sajátját le tudja kérni. A névjegyzék csak akkor lesz nyilvános, ha a választást 

kitűzték.    

 

Dr. Schmidtmayer Richárd a nemzetiségi önkormányzat elnökhelyettese megjegyzi, 

reményt adó az, hogy Tatán a 2022-es népességszámlálásnál 170 fő mondta azt, hogy otthon 

németül beszél.     

 

Schmidt Mónika a nemzetiségi önkormányzat elnöke érdeklődik, mi a teendő, ha valaki 

németnek akarja magát vallani.   

 

dr. Lantai Éva aljegyző ismerteti, ha van ügyfélkapuja, felmegy a Nemzeti Választási Iroda 

honlapjára, a valasztas.hu-ra és ott kitölti a kérelmet, hogy németnek vallja magát, vagy letölti 

a pdf-nyomtatványt és írásban megküldi, illetve 2023. december 1-jéig be is hozhatja a Tatai 

Közös Önkormányzati Hivatalba. Példaként elmondja, hogy a Lengyel Nemzetiségi 

Önkormányzat képviselő-testülete Gombás József képviselő halála miatt sajnálatos módon 

megszűnt, aki a Lengyelország és a lengyelek iránti tiszteletből vallotta magát lengyelnek.   

 

Schmidt Mónika a nemzetiségi önkormányzat elnöke úgy véli, jó lenne, ha az agostyániak 

is bekerülhetnének a képviselő-testületbe, mert akkor sokkal gördülékenyebb lenne a 

kommunikáció.   

 

Szabó Csaba, az Agostyánért Egyesület elnöke elmondja, korábban ez cél volt.  

 

Schmidt Mónika a nemzetiségi önkormányzat elnöke további kérdés, észrevétel, javaslat 

hiányában az ülést 9.20-kor bezárja. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Schmidt Mónika Stegmayer György 

elnök képviselő, jkv. hitelesítő 

 


